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EXPEDIENT NÚM. AJT/110768/2023 DOCUMENT NÚM. 1172370/2023

ÀREA Alcaldia-Presidència

UNITAT Cartografia

ACTA NÚM. 1 REUNIÓ COMISSIÓ NOMENCLÁTOR  DE FECHA 31/10/2023

1. Constitució de la renovada Comissió del Nomenclàtor

Essent presents: 

- El President de la Comissió: En Francesc J. Belver Vallés

- El Secretari de la Comissió: En Rainaldo Ruiz Narváez

I els Vocals de la Comissió:

- Sra. M. José Mínguez Vesperinas

- Sra. M. Elisabet Pavón Ibarz

- Sra. Alejandra García Marín

- Sra. M. Creu Prieto Manzanares

- Sr. Jordi Ferrer Pumareta

- Sr. Marc Segura Tarrago

- Sra. M. Del Carmen García-Calvillo Moreno

- Sr. Gustavo Ruiz Gómez

- Sra. Maria Roig Riera

- Sra. Pilar Salvatella Vea

- Excusa la seva assistència el Sr. Josep Ma. Solias Arís

D’acord amb el que disposa l’article 17.2 de la Llei 26/2010, de 3 de agosto, de règim jurídic i 
de procediment de les administracions públiques de Catalunya (en endavant Llei 26/2010); 
essent presents el President i el Secretari i més de la meitat dels membres de la Comissió, la 
mateixa s’entén vàlidament constituïda.

Constituïda formalment la Comissió, comença la reunió a les 10:37 h.

Pren la paraula el President per donar la benvinguda als vocals presents, a continuació 
comenta que, d’acord amb el previst a l’Ordre del dia de la reunió, dona la paraula al Sr. 
Gustavo Ruiz perquè exposi els punts 2, 3, 4 i 5 del referit ordre del dia, relatius a la memòria 
de treballs de la Comissió, propostes i temes en tràmit, propostes i temes nous i els objectius 
per a la nova etapa de la Comissió.

2. Memòria dels treballs de la Comissió del Nomenclàtor

El Sr. Gustavo Ruiz explica el contingut del document que es va adjuntar a la convocatòria 
de reunió en el que s’enumeren els treballs realitzats (propostes, reunions, esborranys de 
la nova ordenança...) des de 2019.
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3. Propostes pendents

Es presenten les propostes iniciades en altres períodes anteriors i que resten pendents. Ho 
fa per districtes.

3.1.Districte III. Propostes:

3.1.1. de l’arquitecte Juan Capdevila

3.1.2. del Bosc dels Nadons

Es planteja la necessitat de confirmar si el projecte tindrà continuïtat i si és així  
es podria anomenar Illa verda i generar la xarxa amb noms característics: noms 
de flors, de colors, de parcs...

3.1.3. del carrer de Gonçal Pons

Es comunica que hi ha hagut avenços en aquest tema des del districte III i, per 
part del Sr. Gustavo Ruiz, com a representant de la Comissió hi ha oferiment de 
reunir-se abans amb el coordinador o qui calgui per parlar-ne.

CONCLUSIÓ: Treure del dte. III el tema del Bosc dels Nadons i consultar si el 
projecte tindrà continuïtat. Portar només els assumptes de l’arquitecte Juan 
Capdevila i el del carrer de Gonçal Pons.

3.2.Districte VI. Propostes:

3.2.1. Camí de la vora del riu Llobregat

Es va debatre sobre la idoneïtat de tractar el tema a nivell de tota la ciutat des 

del Consell de Nois i Noies i en coordinació amb el departament de Participació. 

S’apunta que està previst qualificar-lo com a camí dins la xarxa de camins i 

carreteres i que tindrà una certa rellevància. D’aquí la importància de posar-li 

nom.

3.2.2. Mateo Revilla

Es va comentar la idoneïtat d’utilitzar el nom per a un espai tipus carrer millor 

que tipus equipament. S’informa que està inclòs a la llista de noms de reserva 

però que no es pot utilitzar el nom perquè encara no fa cinc anys que va morir tal 

com obliga l’ordenança vigent.

CONCLUSIÓ: De moment no portar cap tema al Consell del districte VI ja que el 

possible nom del camí de la vora del riu Llobregat es tractarà a nivell de tota la 

ciutat i la proposta de Mateo Revilla resta a l’espera.

3.3.Districte IV. Proposta

3.3.1. Luis González Baeza

Queda pendent de la resposta del servei d’esports

CONCLUSIÓ: Resta a l’espera.
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3.4.Districte I. Proposta

3.4.1. Mossèn Leandre Gassó i Ubach

S’informa que està inclòs a la llista de noms de reserva.

3.4.2.Laboratori Ernest Lluch

Queda pendent de resposta de l’assessoria jurídica o de parlar-ho amb l’anterior 

secretària de la CN 

CONCLUSIÓ: Resta a l’espera.

3.5.Ciutat. Proposta 

3.5.1.Encarna Hernández

Queda pendent de la resposta del servei d’esports

3.5.2. Restitució memòria dones acusades de bruixeria

Es va parlar sobre la recerca realitzada per alguns membres i que no es va trobar 

res. No cal fer res.

CONCLUSIÓ: El que s’ha dit a dalt sobre cada cas.

4. Proposta nova

4.1.Nativitat Yarza Planas

El President comenta que aquesta dona no té vinculació amb l’Hospitalet. Es mostra 

d’acord a posar el nom a la llista de reserva però considera que no és un nom prioritari per 

aquesta manca de vinculació. Millor prioritzar els noms de dona amb relació amb la ciutat.

Els altres membres de la Comissió comparteixen la valoració i li donen suport.

CONCLUSIÓ: Afegir el nom a la llista de noms de reserva.

5. Objectius per a la nova etapa de la CN

Es presenten els temes tractats prèviament amb el president i el secretari que impliquen 

crear grups de treball. Són:

5.1.Ordenança/reglament: President, Secretari, Gustavo Ruiz, Mª José Mínguez, Mari 

García-Calvillo i es preguntarà a Josep M. Solias si vol continuar formant part.

5.2.Nomenclàtor Equipaments: Secretari, Gustavo Ruiz, Sandra García, Mari García-Calvillo 

i es preguntarà a Josep M. Solias si vol continuar formant part.

6. Precs i preguntes: 

El secretari informa als presents de la conveniència d’establir un calendari o periodicitat de 

les reunions de la Comissió. Que vist els antecedents dels darrers anys la mitjana seria 

d’una reunió quadrimestral, pel que es podria valorar realitzar les reunions ordinàries els 

mesos de: novembre, març i juliol de cada any. Això no obsta el fet que, per raons 
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d’urgència o necessitat es puguin celebrar les que siguin oportunes. Els membres presents 

acorden el vot favorable a aquesta proposta.

Així mateix, el Secretari informa que, d’acord amb l’establert a l’article 18 de la Llei 

26/2010, les convocatòries i celebració de les reunions de la Comissió poden ser 

presencials, a distància o mixtes. Els membres presents acorden per unanimitat que les 

reunions puguin ser mixtes (presencial i online). 
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